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Jubilant 2011 – Ján Bodnár
Spišské osvetové stredisko v Spišskej 

Novej Vsi, kultúrne zariadenie Košického 
samosprávneho kraja, uskutočnilo pre širokú 
verejnosť v Galérii umelcov Spiša v Spišskej 
Novej Vsi výstavu Jubilanti 2011, na kto-
rej predstavil i svoje diela neprofesionálny 
výtvarník Ján Bodnár, rodák z našej obce. 
Vernisáž výstavy bola 9. augusta. Ján Bodnár 
sa až po odchode do invalidného dôchodku 
začal venovať rezbárstvu, záľube, ktorá ho 
držala už od detstva. Rád pracoval s drevom. 

Najprv vyrezával podložky na parožie, neskôr 
začal vyrezávať figúrky. Na ceste za poznávaním 
výtvarného umenia čerpal tvorivú energiu zo stret-
nutí s výtvarníkmi, najmä Tiborom Hrušovským 
a Tiborom Gurínom, ktorí ho priviedli do Klubu 
neprofesionálnych výtvarníkov pri Spišskom 
osvetovom stredisku. Zúčastňoval sa rôznych 
vzdelávacích aktivít, na základe ktorých mohol 
technicky i umelecky rásť. Postupne obosielal 
výstavy, zúčastňoval sa výtvarných súťaží, najmä 
Celoštátnej súťaže neprofesionálnych výtvarníkov 
Výtvarné spektrum. V roku 2009 vystavoval na 
celoštátnom kole tejto súťaže v Humennom. Vo 
svojej práci obľubuje najmä lipu, z ktorej vyrezáva 
drevené plastiky s rôznou tematikou. Pozornosť 
venuje aj baníckej oblasti, stvárňuje baníkov pri 
práci, ale tiež pri oddychu. Každodenný údel 
človeka pracujúceho v bani realisticky prenáša 
do dreva a zároveň ich prostredníctvom doku-
mentuje dobu. V súčasnosti pracuje na plastikách 
s náboženskou tematikou. Prezentácia umeleckej 
práce jubilujúcich neprofesionálnych výtvarníkov 
regiónu Spiš v Galérii umelcov Spiša v Spišskej 
Novej Vsi nadobúda na význame pre rozvoj kul-
túrneho diania v našom regióne. Je krásne, že sa 

toho zúčastňuje človek, ktorý i takýmto spôsobom 
reprezentuje našu obec a dáva ju do povedomia 
širokej verejnosti. Dlhoročná a náročná práca 
v zamestnaní a rôznorodé spoločenské aktivity 
ovplyvnili aj jeho vzťah k výtvarným záľubám. 
Jeho húževnatosť a obetavosť, s ktorou tvorí svoje 
výtvarné diela, je hodná nášho obdivu, rovnako 
ako aj snaha hľadať svoj vlastný výraz a neustále sa 
zdokonaľovať. Jánovi Bodnárovi učarovalo drevo. 
Jeho vôňa, ľahká dostupnosť a tvarovateľnosť. 
Prostredníctvom dreva vyjadruje svoj vrelý vzťah 
k tomu, čo najlepšie pozná – každodenný život 
baníka pri jeho práci, pri oddychu i vo chvíľach 
rozjímania.

Účasť na výstavách
2006 – 2011 – Výtvarné spektrum a Vila Nova, Galéria 
umelcov Spiša
2003 – 2011 – podujatie za Agroturistikou (Avitur)
Medzinárodná výstava prác spišských výtvarníkov v ga-
lérii mesta Gárdony v Maďarsku
2007 – Výstava výtvarných prác v rámci podujatia Tvo-
rivá činnosť, SZZP Martin
2008 – Putovná výstava Farebné variácie, Banícke mú-
zeum Gelnica, Galéria mesta Spišské Vlachy
2009 – Košická paleta, Galéria Bašta Košice, Ocenenie: 
3. Miesto, Srdce ako dar, SZZP – Michalovce, Spišská 
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paleta, putovná výstava prác neprofesionálnych výtvar-
níkov (Smižany, Krompachy, Gelnica)
2010 – Metamorfózy baníctva na Spiši, Galéria umelcov 
Spiša Spišská Nová Ves
2011 – Krajina a sakrálna architektúra na Gotickej ceste, 
Galéria umelcov Spiša Spišská Nová Ves, Spišská paleta, 
putovná výstava pre neprofesionálnych výtvarníkov, 
Galéria mesta Spišské Vlachy

Rezbársku záľubu pána Bodnára sme Vám už 
predstavili i v našom mesačníku a to v rubrike Aj 
Rudňany majú talent. Sme hrdí na to, že v rade 
našich spoluobčanov máme i človeka tak aktívne-
ho a tvorivého ako je pán Bodnár. Pri príležitosti 
Vášho jubilea, ktoré ste už oslávili, Vám touto ces-
tou chceme zaželať ešte veľa zdravia a tvorivého 
ducha pri ďalšej rezbárskej tvorbe.

K. Kandráčová

V tomto čísle nášho mesačníka Horizont 
sme si na rozhovor pozvali predsedu Komisie 
pre životné prostredie a výstavbu pána Karola 
Kalafuta.

1. Ako predseda Komisie pre životné 
prostredie a výstavbu ste si spolu s jej členmi vytýčili 
program a ciele, ktoré by ste chceli napĺňať. Mohli 
by ste oboznámiť s nimi našich občanov?

Komisia pre životné prostredie a výstavbu si 
na rok 2011 naplánovala tieto ciele:
– regulácia potoka Furmanec a rekonštrukcia 

mostíka cez potok
– zastrešenie schodišťa, oprava oporného múru 

a obnova školského dvora v MŠ
– obnova lavičiek a  úprava námestia
– oprava cesty na Závistlivec
– dokončenie rekonštrukcie druhej časti budovy 

MŠ na byty
– zakúpenie čižiem, ktoré budú slúžiť pracov-

níkom aktivačných prác pri čistení vodných 
tokov v obci.

2. Čo sa Vám už podarilo z nich naplniť a s akými 
problémami sa pri svojej práci v komisii naj-
častejšie stretávate a čo všetko si vyžadujú ich 
riešenia?

Z vytýčených cieľov sa nám za veľkej pomoci 
členov komisie Ing. V. Hozzu, F. Vytykáča a pra-
covníka OcÚ Ing. F. Machovského podarilo zatiaľ 
naplniť akurát reguláciu potoka vo Furmanci a re-
konštrukciu mostíka. Len čiastočne sa zrealizovali 
plány v MŠ, kde sa opravil oporný múrik, pričom 
obnova školského dvora a zastrešenie schodišťa 

doposiaľ zrealizované nebolo. Čo sa týka opravy 
cesty na Závistlivec, tak v tomto smere som veľ-
mi skeptický, nakoľko v prvom rade je potrebné 
vyriešiť zákonným spôsobom vlastnícke vzťahy 
pozemkov, na ktorých sa táto cesta nachádza. Som 
rád, že sa konečne začali práce na rekonštrukcii 
druhej časti budovy MŠ, kde budú obecné nájom-
né byty. Čižmy na čistenie vodných tokov v obci 
nakoniec nebolo potrebné zakúpiť, pretože člen 
komisie p. František Vytykáč zabezpečil pre obec 
bezplatne z prebytočných armádnych zásob nie-
koľko desiatok párov protichemických prezuvok. 
Bohužiaľ musím konštatovať, že tieto prezuvky už 
5 mesiacov ležia v sklade  aj napriek tomu, že pri 
jarnej očiste obce bolo naplánované, že raz me-
sačne pracovníci aktivačných prác vyčistia všetky 
vodné toky v obci od komunálneho odpadu. Som 
veľmi prekvapený a znechutený z toho, že vedenie 
obecného úradu nedokáže zmenežovať prácu akti-
vačných pracovníkov, a zabezpečiť očistu vodných 
tokov. Taktiež denno-denná práca aktivačných 
pracovníkov je často chaotická, chýba kontrola 
ich dennej činnosti. Veľmi som sklamaný z nášho 
námestia, kde sa každý rok vykonajú len kozme-
tické úpravy (pokosenie trávy) a toto námestie 
neplní svoju úlohu, pre ktorú bolo vybudované. Na 
námestí je toho času jediná funkčná lavička, banské 
vozíky, ktoré sú tam umiestnené majú niekoľko rokov 
zničené drevené strechy. Je pravdou, že časť škody 
spôsobili vandali, ale nezanedbateľnú časť tohto stavu 
spôsobil aj zub času. Je trápne, ak sa na úrade zvýši 
nejaká farba a tou sa natrú vozíky, pričom striešky 
sa neopravia. Podľa môjho názoru je táto polovičatá 
práca, tak charakteristická pre náš obecný úrad, 
horšia ako žiadna. Musím skonštatovať, že pri úprave 
námestia sa nespravilo takmer nič.

Komisia od začiatku roka riešila aj rôzne 
sťažnosti a požiadavky občanov, resp. havarijné 
stavy v obci (padnutý oporný múrik pri kolkárni, 
padnuté kulumbárium na cintoríne, havarijný stav 
kanalizačného potrubia na Stupoch a pod.), ktoré 
sú priebežne vybavované.

3. S akými inštitúciami spolupracuje Vaša 
komisia v rámci okresu alebo kraja?

Naša komisia spolupracuje hlavne s Obvod-
ným úradom životného prostredia v SNV.

Ďakujem za rozhovor a prajem veľa elánu pri 
ďalšej práci   Vám i ostatným členom komisie.

Kandráčová Katarína
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UPOZORNENIE
Komisia sociálna, zdravotná a bytová upozorňuje žiadateľov o nájom obecného bytu na aktualizáciu 
žiadostí. V zmysle § 2 písm. a bodu 5) Všeobecného záväzného nariadenia obce č. 14/2008, žiadosť je 
evidovaná po dobu troch rokov od jej podania. Žiadateľ je povinný bez vyzvania v uvedenom časovom 
období aktualizovať svoju žiadosť. V prípade, že tak žiadateľ neurobil, bude jeho žiadosť považovaná 
za neaktuálnu a bude vyradená z evidencie žiadateľov o pridelenie bytu.
Zoznam žiadateľov o nájom obecného bytu s dátumom podania je k dispozícii na obecnom úrade. 
Aktualizáciu žiadostí je potrebné uskutočniť do 31.10.2011, po tomto termíne sa nebudú žiadosti 
už akceptovať.

Avitur 2011
Po roku sa nám opäť otvoril 

mikroregión Miloj Spiš a to posled-
ným 9. ročníkom podujatia Avitur, 
ktorý sa konal v Matejovciach nad 
Hornádom na multifunkčnom 
ihrisku 10. septembra od 12.30 
hod. Na stretnutí deviatich obcí 
mikroregiónu Miloj Spiš (Mate-
jovce nad Hornádom, Danišovce, 
Harichovce, Jamník, Markušovce, 
Odorín, Poráč, Rudňany a Teplič-

ka) nás čakali prezentačné stánky obcí, 
netradičné súťaže, kultúrny program, 
zaujímavé osobnosti, ochutnávka starých spiš-
ských jedál, umelecké remeslá a ďalšie atrakcie. 

Podujatie sa každoročne organizovalo v úzkej 
spolupráci so Spišským osvetovým strediskom 
(SOS) s finančnou podporou Košického samo-

správneho kraja. Po jeho otvorení riaditeľkou SOS 
Mgr. Vladimírou Barbuščákovou a odovzdaní 
pamätných ocenení všetkým starostom zúčastne-

ných obcí nás po celý, slnkom zaliaty 
deň, na pódiu rozveseľovali folklórne 
súbory - FS Tepličan, ZŠ Odorín, FS 
Jamničan, FS Poráčan, ZŠ Matejovce 
nad Hornádom, FS Harihovčan, FS 
Markušovčan, Spevácka skupina 
Senior Matejovce nad Hornádom 
a našu obec reprezentovala ženská 
spevácka skupina Rudňanka, ktorá 
sa predstavila zmesou ľudových 
a tanečných piesní. V podvečer nás 
zabavila skupina historického šer-
mu JAGO a večernú zábavu mala vo 
svojich rukách skupina Helenine oči. 
Už tradične na tomto podujatí nesmú 
chýbať netradičné súťaže, tunajší 
organizátori pripravili súťaž žien 
a mužov vo vypití ½ l mlieka a piva 

na čas – za našu obec súťažili Iveta Krajňáková 
a Jozef Krestian. Pre deti to bola detská prekážková 
dráha a zhodenie plechovkovej pyramídy loptič-
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kou.V týchto disciplínach nás re-
prezentovali Klaudia Deverová, 
Filip Zadroš a Linda Gajdošová. 
V súťaži „zbieranie zemiakov so 
zaviazanými očami „ na čas si to 
vyskúšala M. Kalafutová. Ako 
každý rok, i tento nevynímajúc, 
bol náš prezentačný stánok jeden 
z najkrajších a to zásluhou ľudí, 
ktorí prispeli svojimi výšivkami, 
obrazmi, výrobkami z dreva, 
ukážkami netradičných techník 
pri výrobe košíkov, veľkonočných 
vajíčok.

Veľké ďakujem vyslovuje-
me: p. Milanovi Farkalinovi, 
p.Helene Strišovskej, p.Anne 
Nuberovej, p.Monike Dudinskej, 
p. Alžbete Novorovskej, p. Valérii Hrušovskej, 
p. Erike Tešikovej, p. Cyrilovi Melušovi, p. Zden-
kovi Čopjanovi, p. Petrovi Čopjanovi, p. Fran-
tiškovi Milaniakovi, p. Ondrejovi Neurvithovi, 
p. Dušanovi Trellovi, p. Štefanovi Stanislavovi, 
p. Antonovi Nikolaidesovi,.ktorí pravidelne po-
skytovali svoje výrobky na prezentáciu. A ako inak 
i tento rok nechýbali vynikajúce koláče z kuchár-
skej dielne p. Eve Jurekovej, Monike Liptákovej, 
Ivete Krajňákovej, Kataríne Kandráčovej, Anne 
Bodzionyovej, po ktorých sa len tak zaprášilo. Ba-
nícky cech zapožičal výstavné exempláre zo svojho 
archívu a takto pomohol priblížiť banícku tradíciu 

našej obce. Úprimné ďakujem patrí i pracovníkom 
obecného úradu. Pomyselný klobúk snímam pred 
p. Jánom Bodnárom, ktorý organizačne, tvorivo, 
s veľkým oduševnením participoval na všetkých 
ročníkoch Avituru a aktívne sa podieľal na každej 
jeho príprave od počiatočných stretnutí zástupcov 
zúčastnených obcí až po finále, keď bolo potrebné 
zozbierať výrobky, nainštalovať prezentáciu, po-
tom ju rozobrať a následne výrobky odovzdať ich 
majiteľom. Bez takýchto zanietených ľudí by sa 
táto udalosť nemohla uskutočniť. Predošlé ročníky 
pomáhal organizovať i vtedajší predseda kultúrno 
- športovej komisie p. Vladimír Bodziony, za čo mu 

tiež patrí poďakovanie a tento 
posledný bol v réžii terajšieho 
predsedu komisie p. Rastislava 
Neurvitha. Určite sa mi ne-
podarilo vymenovať všetkých 
našich spoluobčanov, ktorí sa 
zaslúžili o to, že prezentácia 
našej obce bola na najvyššej 
úrovni. Vďaka patrí všetkým 
zapáleným, ktorí nepotrebujú 
frflať a kritizovať, ale priložia 
ruku k dielu a pomáhajú zveľa-
ďovať kultúrne dedičstvo našich 
predkov, lebo nielen chlebom je 
človek živý.

Do videnia pri podobných 
aktivitách.

Katarína Kandráčová
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Súťaž o najkrajšiu zeleň
V mesiaci marec sme v Horizonte avizovali 

začiatok súťaže o „Najkrajšiu zeleň“ – to zname-
ná, o najkrajšiu záhradku, skalku, alebo balkón 
v našej obci.

Keďže leto je už nenávratne za nami a opadá-
vajúce listy sú jasným znakom blížiacej sa jesene, 
chceli sme našu súťaž vyhodnotiť a oboznámiť Vás 
s výsledkami.

Aj keď sme dúfali, že sa Vás zapojí do súťa-
že viac, prihlásilo sa 
len „sedem statoč-
ných“, ktorých sme 
navštívili koncom 
augusta v ich domo-
voch s fotoaparátom, 
aby sme Vám mohli 
sprostredkovať to, čo 
sme my osobne videli 
a obdivovali.

Musím za seba 
povedať, že ma tie 
návštevy u ľudí nad-
chli, a to nielen kvôli 
tomu výsledku, ktorý 
stál za to, ale obdivu-
hodné bolo hlavne 
ich úsilie a nadšenie, 
s akým skrášľovali 
svoje okolie a akú ra-
dosť im to prinášalo. 
Každá z tých záhrad 
bola iná, každá bola 
niečím svojská a in-
špirujúca. Možno si 
poviete, že v našej 
obci je veľa krásnych, 
možno aj krajších záhrad ako tieto a veľa ľudí, ktorí 
sa im s láskou venujú. Ale odvahu prihlásiť sa do 
našej súťaže našlo len sedem súťažiacich, za čo im 
chceme za redakčnú radu srdečne poďakovať.

Boli to : p. Erika Sabová, p. Anna Nuberová, 
p. Mária Lukáčová, p. Eva Bujňáková, p. Dagmara 
Krempaská, p. Zuzana Gazdurová a Spoločenstvo 
vlastníkov bytov č. 332.

Pri vyhodnocovaní výsledkov a určovaní pora-
dia tvorila členov poroty celá naša redakčná rada. 
Porota rešpektovala prianie p. Sabovej, ktorá sa 

chcela súťaže len zúčastniť, ale boj o víťazné po-
radie prenechala ostatným súťažiacim. Nakoniec 
sa nám podarilo zostaviť poradie víťazov, hoci tu 
sa o porazených nedá vôbec hovoriť. A aké je teda 
poradie na prvých troch miestach?
1. miesto – p. Dagmara Krempaská
2. miesto – p. Mária Lukáčová
3. miesto – Spoločenstvo vlastníkov bytov č. 332

Všetkým zúčastneným blahoželáme a veríme, 
že získané finančné výhry budú aspoň malou od-

menou za ich snahu.
 Pre nás sú víťaz-

mi nielen naši súťa-
žiaci, ale aj všetci, 
ktorí sa vo svojom 
voľnom čase starajú 
o skrášlenie a zú-
tulnenie prostredia, 
v ktorom žijú a nie je 
im to ľahostajné.

Myslím, že tým, 
čo sa prihlásili nešlo 
ani tak o výhru či 
prestíž, ako o  snahu 
podeliť sa so svojou 
radosťou z krásy 
s nami všetkými. Ve-
rím, že nielen mňa to 
prinútilo zamyslieť 
sa nad vlastnou zá-
hradkou a prostre-
dím, v ktorom žijem, 
ale že my všetci sa 
budeme viac snažiť, 
aby naša obec raz 
vyzerala ako roz-
kvitnutá, pestrofa-

rebná záhrada a nie 
ako odpadkový kôš.

Keďže náš mesačník Horizont nemá farebné 
stránky, rozhodli sme sa z vďaky k našim súťa-
žiacim a pre radosť Vás všetkých uverejniť krásne 
farebné fotografie  záhrad v priloženom bulletine, 
ktorý je dôkazom toho, že aj u nás máme čo ukázať 
a obdivovať. Verím, že načerpáte novú inšpiráciu 
a že sa možno budúci rok stretneme opäť pri po-
dobnej súťaži, v oveľa väčšom počte.

M. Malecová
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Informátor OcÚ
Uznesenia zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 31. 8. 2011

Uznesenie č. 159
OcZ schvaľuje program rokovania OcZ
Uznesenie č. 160
OcZ schvaľuje za zapisovateľa p. Miloslavu Kalafutovú
Uznesenie č. 161
OcZ schvaľuje overovateľov zápisnice, p. Evu Chroustovú a p. Mareka Horvátha
Uznesenie č. 162
OcZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení JUDr. Vladislav Chroust a p. PhDr. Evu Krajňákovú, PhD.
Uznesenie č. 163
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 124
Termín: do zasadnutia OcR 12.10.2011
Uznesenie č. 164
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 140
Termín: do zasadnutia OcR 12.10.2011
Uznesenie č. 165
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 147
Termín: do zasadnutia OcR 12.10.2011
Uznesenie č. 166
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 95 v znení uznesenia č. 151
Termín: do zasadnutia OcR 14.9.2011
Uznesenie č.167
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 90 v znení uznesenia č. 152
Termín: do zasadnutia OcR 14.9.2011
Uznesenie č. 168
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 153
Termín: do zasadnutia OcR 14.9.2011
Uznesenie č. 169
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 85
Termín: do zasadnutia OcR 12.10.2011
Uznesenie č. 170
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 110
Termín: do zasadnutia OcR 14.9.2011
Uznesenie č. 171
OcZ schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 145.
termín: do zasadnutia OCR 12.10.2011
Uznesenie č. 172
OcZ ukladá vypracovať návrh VZN o vývarovni
Termín: do zasadnutia OcR 12.10.2011
Zodpovední: p. Anna Stanislavová, p. Anna Šteinerová, Bc. Jana Jánošíková
Uznesenie č. 173
OcZ ukladá obecnému úradu vypracovať návrh Zmluvy medzi obcou Rudňany a Spojenou školou v Rudňanoch, ktorej 
predmetom bude využívanie majetku obce počas trvania projektu „ Športom proti kriminalite“ a po jeho skončení
Termín: do zasadnutia OcR 14.9.2011
Uznesenie č. 174
OcZ berie na vedomie Monitorovaciu správu programového rozpočtu obce Rudňany k 30.6.2011
Uznesenie č. 175
OcZ berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu obce Rudňany za 1. polrok 2011
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Uznesenie č. 176
OcZ schvaľuje návrhu na zmenu rozpočtu č. 4:
Prerozdelenie hospodárskeho výsledku za rok 2010:
Rozdelenie zostatkovej sumy hospodárskeho výsledku za rok 2010 do fondu rozvoja obce v čiastke 25 793 €.
v príjme do finančných operácií   46 454002   25 793 EUR
vo výdaji dodatočná odmena Euro dotácie, a. s. 1.1 46 01116 637005 25 793 EUR
Dôvodová správa:
Prevod zostatku na bežnom účte vo výške 139 949,86 EUR do rozvoja obce z hospodárskeho výsledku za rok 2010 
bol rozdelený takto:
V rozpočte na rok 2011 prevod prostriedkov z peňažných fondov vo finančných operácií je 114 157 EUR. Zostatok 
finančných prostriedkov vo výške 25 792,86 EUR je potrebné navýšiť v príjme finančné operácie a zároveň navýšiť 
výdavky na zaplatenie dodatočnej odmeny Euro Dotácie a. s. Žilina /rezerva pre prípad zaplatenia/ - služby spojené 
so spracovaním žiadosti o nenávratný finančný príspevok k investičnému projektu s názvom „Rekonštrukcia, mo-
dernizácia, nadstavba a zvýšenie energetickej účinnosti budovy ZŠ Rudňany“.
Presun z položky na položku v príjmovej časti rozpočtu:
Príjmy za opatrovateľskú službu od občanov   41 223001 28  1 300 EUR
Príjmy z prenájmu doprav. prostriedkov autobusu Karosa 41 212004 01  424 EUR
Príjmy z prenájmu doprav. prostriedkov Avie   41 212004 06  200 EUR
Príjmy za dane za psa     41 133001   86 EUR
Príjmy za zberné suroviny - šrot    41 223001 31  342 EUR
Príjmy za ROEP     41 223001 32  6 EUR
Príjmy za OHM     41 223001 21  110 EUR
Príjmy za cintorínske poplatky    41 223001 22  50 EUR
Príjmy za hrobky     41 223001 24  44 EUR
Poplatky za ostatné služby – úhradu   41 223001 15  38 EUR
Dôvodová správa:
Zmena rozpočtu z dôvodu nenaplnenia príjmov za opatrovateľskú službu od občanov sa ponižuje vo výške 1 300 €, 
nakoľko túto službu robí charita a občania za službu na obec neprispievajú. Príjmy sa naplnia príjmami, ktoré sú 
prekročené - daň za psa, z prenájmu dopr. prostriedkov, ROEP, OHM, za šrot, cintorín. poplatky a ostatné služby 
za úhradu.
Presun z položky príjmovej časti rozpočtu do výdavkovej časti rozpočtu:
Príjem za porušenie - záškoláctvo    41 222003 1  26 EUR
Príjem za pokuty v blokovom konaní   41 222003 2  52 EUR
Príjem za porušenie ostatných predpisov   41 222003 3  170 EUR
Príjem z pokút obecnej polície    41 222003 4  1 135 EUR
Výdaj - nákup stoličiek do spol. sály   9.4 41 10201 633001  1 383 EUR
Príjem za vrátky - Základná škola    111  292 017  2 659 EUR
Príjem za réžiu stravné – Základná škola   41 223003   1 000 EUR
Výdaj – bežné výdavky na chránené dielne ZŠ  5.2 111 10121 610,620 2 216 EUR
Výdaj – bežné výdavky rozp. položky ZŠ   5.2 111 09121 63…  443 EUR
Výdaj - bežné výdavky rozp. položky Základná škola – ŠJ  5.3 41 09601 63…  1 000 EUR
Dôvodová správa:
Príjem z pokút sa nerozpočtuje pri návrhu rozpočtu, avšak bol vo výške 1 383 €, prevedená úprava rozpočtu v príjme 
a potreba navýšenia vo výdaji na nákup stoličiek do spoločenskej sály. Úprava rozpočtu v ZŠ sa týka príjmu za vrátky 
za dotácie na chránené dielne a  réžie za stravné zo školskej jedálne pri Základnej škole a výdaja za bežné výdavky 
na mzdy a odvody prac.
chránených dielní.
Presun z položky na položku vo výdavkovej časti rozpočtu:
Výdaj - nákup stoličiek do spol. sály   9.4 41 10201 633001  2 369 EUR
Výdaj -údržba administratívnych budov   1.1 41 01116 635006  2 369 EUR
Dôvodová správa:
Potreba navýšenia rozpočtu na nákup stoličiek do spoločenskej sály, kde rozpočet vo výške 5000 EUR nepostačuje  na 
nákup 130 ks stoličiek aká je kapacita spoločenskej sály.
Príjem - dotácia na sčítanie obyvateľov, domov a bytov  111 312001  1 259 EUR
Výdaj - dohody o vykonaní práce za sčítanie   2.2 111 0160 637027  1 259 EUR



Horizont 7 / 20118

Príjem - z náhrad cestovného za školenie – sčítanie obyvat. 41 223001 2011  31 EUR
Výdaj - náhrada cestovných výdavkov – sčítanie obyvat.  1.1 41 01116 631001  31 EUR
Dôvodová správa:
Príjem dotácie za sčítanie obyvateľov, domov, bytov za rómske osady navýšenie v príjmovej časti rozpočtu a výdaj na 
základe vyplatených dohôd o vykonaní práce vo výdavkovej časti rozpočtu. Príjem z náhrad cestovného zo školenia 
sčítania obyvateľov a výdaj preplatenie náhrady za sčítanie obyvateľov.
Uznesenie č. 177
OcZ berie na vedomie informáciu o pripravovanej výzve – operačný program ŽP – prioritná os – ochrana pred 
povodňami
Uznesenie č. 178
OcZ žiada predložiť komplexnú správu o škodlivom dopade v súvislosti s ťažobnými prácami v katastr. území Rud-
ňany-Skaly firmou Dopravex s. r. o. so sídlom Príbovce 175,038 42 Príbovce na životné prostredie a zdravie občanov 
obce Rudňany.
Termín: 14.9.2011
Uznesenie č. 179
OcZ nesúhlasí s vydaným záväzným stanoviskom, bez námietok č. 786/11/AM-zs zo dňa 20.7.2011, v ktorom Obec 
Rudňany - stavebný úrad súhlasí s vydaním územného rozhodnutia o využití územia pre ťažobné práce : Plán vyu-
žívania vyhradeného nerastu - stavebného kameňa v katastrálnom území Rudňany - Skaly(parc.č. C-KN 936,937 
a 938/4) na roky 2011-2015.
Uznesenie č. 180
OcZ berie na vedomie zápis z prieskumu trhu, ktorého predmetom je oprava objektu – časti budovy MŠ, kde bol 
vybraný dodávateľ STYLE TRADE s. r. o., Kežmarská cesta 63, 054 01 Levoča
Uznesenie č. 181
OcZ berie na vedomie informáciu o prečerpaní finančných prostriedkov za telefónne poplatky za II. Q 2011 o 153,35 
EUR a doporučuje prijať opatrenia na predchádzanie daného stavu
Uznesenie č.182
OcZ schvaľuje Zmluvu č. A/2011/42 o poskytnutí dotácie zo štátneho rozpočtu SR na rok 2011 medzi Obvodným úra-
dom Košice a obcou Rudňany, ktorej predmetom je financovanie výdavkov projektu „Športom proti kriminalite.“
Uznesenie č. 183
OcZ ukladá obecnému úradu vykonať opatrenia v smere vymáhania pohľadávok za predošlé obdobie
Zodpovední: p. Šteinerová, p. Cvengrošová
Termín: do zasadnutia OcR 14.9.2011
Uznesenie č. 184
OcZ schvaľuje vypovedanie nájomného pomeru p. Šteinera Mateja podľa odseku IV. bod 2 písm. b/ nájomnej zmluvy, 
písomnou výpoveďou s jednomesačnou výpovednou lehotou od 1.9.2011
Uznesenie č. 185
OcZ berie na vedomie Zápis z prieskumu trhu na vypratanie stavby Strojovňa, kde bol vybraný dodávateľ Kovotvary 
Spiš, s. r. o. Novoveská cesta 29, 054 01 Levoča,
Uznesenie č. 186
OcZ schvaľuje Zmluvu o dielo uzavretú medzi obcou Rudňany a Kovotvary Spiš, s. r. o. Novoveská cesta 29, 054 01 
Levoča, ktorej predmetom je vypratanie stavby Strojovňa s.č. 380 na pozemku parc. č. (C-KN) 1182/8 v katastrálnom 
území Rudňany za podmienok špecifikovaných v rozhodnutí vydanom stavebným úradom Poráč č. 61 s termínom 
1.9.2011.

INZERÁT
Hľadám garáž na prenájom v obci.
Cena dohodou. Č. tel. 0907599207
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OZNAMY
……………………………………………………………………………………………………………………………

Obec Rudňany príjme do zamestnania administratívneho pracovníka.
Požiadavky: - dobrá znalosť slovenského jazyka (strojopis)
  - komunikatívnosť
  - organizačné schopnosti
  - znalosť práce s PC (Word, Excel a pod.)
Ak máte záujem a predpoklady na túto prácu pošlite na Obecný úrad v Rudňanoch:
  - žiadosť o prijatie do zamestnania
  - profesijný životopis
  - výpis z registra trestov (nie starší ako 3 mesiace)
  - doklad o vzdelaní (stredné s maturitou)
Žiadosť do zamestnania spolu s ostatnými dokladmi môžete predkladať na Obecný úrad v Rudňanoch 
do 19.10.2011 osobne alebo poštou.

……………………………………………………………………………………………………………………………
Obec Rudňany príjme do zamestnania referenta obecného úradu.
Požiadavky: - znalosť evidencie majetku,
  - práca s projektovou dokumentáciou budov a ich správou
  - znalosť práce s PC (Word, Excel a pod.)
Ak máte záujem a predpoklady na túto prácu pošlite na Obecný úrad v Rudňanoch:
  - žiadosť o prijatie do zamestnania
  - profesijný životopis
  - výpis z registra trestov (nie starší ako 3 mesiace)
  - doklad o vzdelaní (stredné s maturitou)
Žiadosť do zamestnania spolu s ostatnými dokladmi môžete predkladať na Obecný úrad v Rudňanoch 
do 19.10.2011 osobne alebo poštou.
……………………………………………………………………………………………………………………………
Obecný úrad Rudňany oznamuje širokej verejnosti, že odpredáva prebytočný majetok - osobné motorové 
vozidlo značky OCTÁVIA, rok výroby 1999, ubehnutých 304 000 km, technický stav dobrý. STK platné 
do 5.5.2012. Bližšie informácie dostanete na tel.č. 053/4499102 u pani Sedlákovej, č.dv. 11.

……………………………………………………………………………………………………………………………
Obecný úrad Rudňany oznamuje občanom, že p. Ladislav Zajac – zubný technik od 1.9.2011 už v našej 
obci nepracuje. Ma zriadené pracovisko v Spišskej Novej Vsi na Mlynskej ulici, zákazky prijíma na tel. 
č. 0905357793.
Zároveň oznamujeme, že uvoľnené priestory ponúkame na prenájom. Žiadosti o prenájom je možné 
posielať na obecný úrad v Rudňanoch do konca októbra. Bližšie informácie poskytne obecný úrad.

……………………………………………………………………………………………………………………………
Ďalej oznamujeme občanom, abyt, nakoľko v zmysle uzavretej zmluvy s firmou Brantner Nova, s.r.o 
SNV, vám nebude odvezený. KO sa musí uskladňovať v  110 l KUKA nádobách, ktoré si môžete zakúpiť 
aj na tunajšom obecnom úrade - 1 ks/ 20,28 €

……………………………………………………………………………………………………………………………

UPOZORNENIE
Obecný úrad Rudňany, ako správca daní a poplatkov, u p o z o r ň u j e občanov, ktorí si nesplnili svoje 
daňové povinnosti voči obci /daň z nehnuteľnosti, daň za psa, poplatok za odvoz a likvidáciu komunálneho 
odpadu, poplatok za obnovu hrobového miesta a ost. /, aby tak urobili v čo najkratšom termíne / dátum 
splatnosti do 30.9.2011/. Ak neklesne počet neplatičov, budú všetci neplatiči zverejnení v nasledujúcom 
čísle mesačníka Horizont.
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Z redakčnej pošty
Ukončenie analógového 
televízneho vysielania

„Ide Ti televízor? Prečo nejde televízor? 
Vypadla veža? Už skončilo vysielanie aj u nás?“ 
To sú otázky, ktoré 1.septembra vyslovili mnohí 
z nás. O prechode analógového vysielania na di-
gitálne sa asi pred pol rokom vo veľkom hovorilo, 
tieto informácie boli v médiách, na mobily nám 
prichádzali SMS správy s dátumom ukončenia 
analógového vysielania. Tieto dátumy boli rôzne 
a každý si všímal, či v ozname nie je už tá naša 
oblasť. Podľa uvedených reklamných správ mala 
byť naša oblasť ukončená až medzi poslednými, 
k záverečnému termínu 30.6.2011. No vysielanie 
pokračovalo aj po 30.6.2011. Postupne boli uve-
rejňované správy, že termín sa predlžuje do konca 
júla, v niektorých správach až do konca augusta. 
A tak mnohí z nás už vlastne ani nevedeli, čomu 
majú veriť a či vôbec bude vysielanie vypnuté tento 
rok. Preto sme na koniec augusta akosi pozabudli. 
A tak sme 1. septembra volali známym, kolegom, 
aj starostovi, čo máme robiť, ako správne nastaviť 
anténu. Niektorým sa to podarilo, iným nie. Podľa 
niektorých vyjadrení v tlači vraj nie je celé územie 
Slovenska pokryté DVB-T signálom na 100%, 
ale iba na cca 90%, takže si mnohí možno aj dnes 
myslia, že ich snaha je zbytočná a oni v ich mieste 
pobytu signál nechytia. Starším to možno pripo-
mína začiatky TV vysielania v obci v šesťdesiatych 
rokoch minulého storočia. Jedna z možností, ako 
by bol signál v obci dostatočne silný, je zabezpečiť 
digitálne terestriálne vysielanie tzv. Opakovačom. 
Prostredníctvom Opakovača sa zabezpečí vysie-
lanie dvoch multiplexov. Komerčného – stanice 
TV JOJ, JOJ PLUS, Markíza, DOMA a verejno-
právneho – stanice STV 1, STV 2. Cena pre jeden 
multiplex je 9 328,80 eur s DPH ročne, na dva 
multiplexy teda 18 657,60 eur / 562 078, 86 Sk/ 
ročne. Je to poriadna suma, ktorú, ak by sa obec 
rozhodla pre túto možnosť, by museli zaplatiť for-
mou poplatkov obyvatelia obce / ako za Markízu 
v minulosti/. Keďže väčšina domácností v našej 
obci má „satelit“, tieto domácnosti by poplatok 
určite odmietli platiť. A tie zvyšné domácnosti by 
to sami nezvládli. Ale nezvládla by to uhrádzať ani 
obec. Ostáva teda na nás, ako si individuálne za-

bezpečíme prijímanie digitálneho signálu. Možno 
vám pomôže zopár rád.
1. Markizácku anténu natočiť správne. Anténa, 

ktorá bola natočená k „veži“ čelne a zvisle otočiť 
o 90 stupňov oboma smermi, takže bude bočne 
a vodorovne a následne napojiť na set top box.

2. Navštíviť predajne Elektro, kde je momentálne 
k dispozícii množstvo rôznych typov TV antén 
na prijímanie DVB-T signálu, set top boxov, 
zosilňovačov antén. Moja skúsenosť: Anténa 
v cene cca 30,– eur je tak „silná“, že na ňu „chy-
táme“ signál jej umiestnením na parapetnej 
doske vo vnútri, nemusí byť ani namontovaná 
na streche.

3. Pri kúpe týchto zariadení si s predajcom dohod-
núť už vopred možnosť vrátenia tovaru, ak sa 
vám nepodarí signál „chytiť“.

4. Nesmiete zabudnúť, že kvalita signálu je závislá 
aj na poveternostných podmienkach. Môže sa 
stať, že signál bude vypadávať kvôli počasiu.

Prajem vám veľa šťastia pri „chytaní“ signálu.
D. Pustulková

Ozveny leta
Neodchádzaj od nás, leto plné krás,
dní hrejivých a slnečných.
Ako je dobre len tak naľahko odetí vyjsť do zá-
hrady, ulice či krásnej prírody,
dýchať čistý vzduch dní letných a stretnúť dob-
rých ľudí, ktorí žijú blízko nás.

Ale čas je neúprosný, príroda odieva jesen-
ný šat plný pestrých farieb. Mysľou mi však víria 
spomienky na niektoré zážitky. Nechtiac som 
bola svedkom udalosti, ktorá mi nedovolila 

neozvať sa a povedať si svoj názor. Skupinka asi 
štyroch dievčat a dvoch chlapcov kráčali po ceste. 
Chlapec, ktorý bol na bicykli, prešiel po pracne 
vyrovnanom teréne pod novým betónovým plotom. 
Jedna jazda mu nestačila, otočil bicykel a vrátil sa 
späť. Keďže viem, koľko dní sa majitelia narobili, 
kým terén urovnali, nedalo mi to a ozvala som sa, 
či má z toho dobrý pocit, že to urobil. Chlapec mi 
odvetil, že nie. Na moje odporúčanie, aby to zahla-
dil, neodpovedal. Skupinka odkráčala ďalej, ale dve 
dievčatá sa vrátili a rukami pekne upravili terén do 
pôvodného stavu. Stihla som na adresu chlapca 
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dodať, že môže byť hrdý na to, že má také skvelé 
kamarátky. Možno sa Vám zdá udalosť zbytočne 
komentovaná, ale často našou nevšímavosťou 
ovplyvňujeme a „vychovávame“ mládež. A teraz 
na veselšiu nôtu. V jedno horúce popoludnie 
cestou zo zberu byliniek som sa stretla s pánom 
Jankom, ktorého som už dlhé roky nevidela. Od 
začiatku až do konca nášho rozhovoru neďaleko 
ZŠ sme sa navzájom smiali a spomínali na roky, 
ktoré tak rýchlo ubehli. Pán Janko mi dodal veľa 
energie i do mojej redakčnej práce. Poučená som 
i z oblasti bylinkárstva. Ďakujem Vám milý pán 
Janko i za inšpiráciu a to, že som Vám sľúbila, že 
i o Vás napíšem, je už skutočná pravda. Stretnúť 
jednoduchého človeka je často viac, než vysoko-
školsky vzdelaného bez emócií a ľudskosti.

E. C.

Policajné okienko
Mesiac september je zameraný na doprav-

nú výchovu, ktorá bude realizovaná v Mater-
skej škôlke a Spojenej škole v 3. ročníku za 
asistencie náčelníčky ObP Ing. Milaniakovej 
a preventistu z OOPZ SNV kpt.  Langa. Na tej-
to prezentácii budú žiaci poučení o dôležitosti 
a zodpovednosti všetkých účastníkov cestnej 
premávky a na záver im budú odovzdané re-
flexné prvky a smajliky. Reflexné prvky budú 
odovzdané aj p. farárovi v kostole, ktorý ich 
rozdá záujemcom.
V našej obci, ako už iste väčšina občanov vie, 

je zvýšený počet odcudzenia psov. Pre informova-
nosť: ObP má vedomosť o 9 odcudzených psoch. 
Na Obecnej polícii je nahlásená krádež psa len 
jedna, od p. Igora H. zo Stupov. Krádeže boli 
uskutočnené v častiach Huta, Podbrezová, Stupy 
a Zapálenica. Príslušníci ObP budú hliadkovať 
v obci v denných a poobedných zmenách.

Štátnej hliadke z OOPZ Markušovce v sú-
činnosti s príslušníkmi Obecnej polície sa dňa 
20.9.2011 podarilo objasniť tieto priestupky, 
ktoré spáchali 3 osoby z časti Pätoraká. Získanie 
dôkazov v spomínanej osade bolo úspešné. No, 
bohužiaľ v časti Pätoraká sa našli len pozostatky 
(v značnom rozklade) približne 7-8 psov.

OBECNÁ POLÍCIA: 053 44 99 486, hliadka 
0902 919 732

Zo športu – FUTBAL
A-mužstvo
august:
Turňa n/Bodvou-OŠK Rudňany 1:1
OŠK-Sobrance   1:0
Čaňa-OŠK    3:0
september:
OŠK-Sp.Vlachy   4:2
Poproč-OŠK   1:0
OŠK-Krompachy   2:1
Kr.Chlmec-OŠK   3:0
 

DORAST
august:
OŠK-Jamník   2:0
Letanovce-OŠK   2:5
OŠK-Harichovce   2:2
Markušovce-OŠK   3:3
september:
OŠK-Mníšek n/Hnilcom  2:1
Hrabušice-OŠK   2:3
OŠK-Slovinky   5:3

ŽIACI
august:
OŠK-Domaňovce   4:1
Olcnava-OŠK   2:4
OŠK-Chrasť n/H   5:3
Iliašovce-OŠK   5:1
september:
OŠK-SNV, D“   3:1
Jamník-OŠK   2:2
OŠK-Odorín   12:0
Teplička-OŠK   0:6
OŠK-Klčov   12:1

Poďakovanie
Dňa 18.8.2011 sme sa navždy rozlúčili s našim 
drahým zosnulým Matúšom Zajakom, ktorý 
nás opustil vo veku 80 rokov. Touto cestou 
chceme úprimne poďakovať všetkým, ktorí ho 
prišli s nami odprevadiť na jeho poslednej ceste. 
Ďakujeme všetkým, ktorí sa podieľali na dôstoj-
nej rozlúčke a tiež ďakujeme za kvetinové dary 
a prejavy sústrasti.

Smútiaca rodina



Spoločenská rubrika Obyvateľstvo obce 
k  27. 9. 2011

Spomienky
Ak bolo na svete zásluhou blízkeho 
človeka trochu viac lásky a dobroty, 
trochu viac svetla a pravdy, mal jeho 
život zmysel a zostáva navždy zapísa-
ný v našich srdciach.
Dňa 21.9.2011 uplynulo 10 rokov čo 
nás navždy opustil drahý otec, starý 
otec IMRICH KOMARA. Tí, ktorí ste 

ho poznali a mali radi venujte mu tichú spomienku.
Smútiaca rodina

I
Nič sa už nevráti, všetko už odvial čas, smútok aj rados-

ti, len spomienky zostali v nás.
V posledný augustový deň uplynulo 
25 rokov, čo nás navždy opustil náš 
milovaný otec, svokor, dedko FRAN-
TIŠEK SABO. Kto ste ho poznali, 
venujte mu s nami tichú spomienku.

Smútiaca rodina
I

Ťažko nám je bez neho, smutno nám 
je všetkým, už nič nie je také, aké bolo 
predtým.
Dňa 16. septembra 2011 uplynuli 
dva roky, kedy nás navždy opustil 
náš manžel, otec, brat a príbuzný 
MICHAL KUCAJ.

S láskou a úctou spomínajú manželka, deti s rodinami a sestra.
I

Zavrel si oči a navždy utíchol Tvoj hlas, 
mal si rád život a miloval všetkých nás. 
Čas potichučky plynie, ale tá rana 
v srdci  bolí a zabudnúť nedovolí.
Dňa 9. Septembra 2011 uplynulo 15 
rokov, čo nás navždy opustil drahý 
manžel, otec, starý otec, svokor a prí-

buzný MILOSLAV CVENGROŠ.
S láskou a úctou spomínajú manželka a deti s rodinami.

I
Odišiel si, už nie si medzi nami, ale v našich srdciach 
žiješ spomienkami.
Dňa 6. septembra 2011 uplynulo 12 rokov, keď nás 
navždy opustil manžel, otec a starý otec JOZEF 
KALAFUT. Tí, ktorí ste ho poznali venujte mu tichú 
spomienku.

Manželka a deti s rodinami
I

Dňa 28. septembra 2011 uplynulo 15 rokov od smrti 
JOHANY MARIANČIKOVEJ.

S úctou spomínajú susedy Eva a Dana s rodinami

Stav podľa vekových kategórií Spolu Muži Ženy

Spolu 3894/1900 1925/922 1969/978

Deti do 18 rokov 1519/1130 748/547 771/583

– z toho do 15 rokov 1302/992 634/473 668/519

Ostatní obyvatelia 2375/770 1174/375 1198/395
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Narodenie:
júl – september
Sára Horváthová
Žaneta Horváthová
Stanislava Boráková
Ivan Horváth
Marianna Kotlárová
Dávid Čopjan
Branislava Dunka
Jasmine Horváthová
Marek Horváth
Bohuš Tulej
Lucia Dunková
Alexandra Pechová
Daniel Pačan
Marína Kandráčová
Petra Farkašovská

Úmrtie
august
Matúš Zajak *1931
Ján Fajtlík *1931
september
Mária Bavalová *1934
Marek Horváth *2005

Významné životné 
jubileá v mesiaci 
september

65 rokov
Ján Lukáč

60 rokov
Peter Tomaško
Štefan Jendrek

Zlatú svadbu oslávili
František Laciňák a
Agnesa rod. Kollárová

Striebornú svadbu 
oslávili
Peter Stanislav a Eva 
rod. Krajňáková

Prešli už roky, čo nie ste medzi nami, no 
v našich srdciach žijete spomienkami.
Dňa 8. septembra 2011 uplynulo 23 
rokov od smrti nášho drahého otca 
FRANTIŠKA VANDU a dňa 1. ok-
tóbra 2011 uplynie 15 rokov, čo nás 
navždy opustila naša drahá matka, 
KATARÍNA VANDOVÁ. Tí, ktorí ste 
ich poznali, venujte im s nami tichú 
spomienku.

Deti s rodinami
I

Čas plynie, bolesť v srdci neutícha.
Dňa 2. septembra 2011 uplynulo 7 rokov od smrti 
našej drahej mamy, KATARÍNY ČEKEĽOVEJ.
S láskou a úctou spomínajú manželka a deti s rodinami.


